
Oznaka obrasca: 1116
1/10

      GRADSKO VIJEĆE

Klasa: 021-05/12-01/014
Urbroj: 2140/01-02-0204-12-9
Krapina, 21.6.2012.

S  K  R  A  Ć  E  N  I   Z  A  P  I  S  N  I  K  

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 18. lipnja 2012. godine u maloj dvorani 
Pučkog otvorenog učilišta u Krapini s početkom u 19,oo sati.

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 
Mladen Gregurović, Danijel Pavić, Danko Hršak, Zoran Gregurović, Josip Kozina, Dragutin Benc, Milan 
Golub, Nenad Drndić, Dubravko Brilar, Stjepan Grah, Branko Kučko, Štefanija Družinec, Vladimir 
Bajcer, Mirko Koret, Robert Cerovečki, Stjepan Štrok, Zdenka Grilec i Branko Kunštek.

SJEDNICI NIJE PRISUSTVOVAO:
Nenad Sikirica

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 
Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika, Josip Pelin, 
zamjenik gradonačelnika, Vlasta Bočkaj, pročelnica, Snježana Pelin, pročelnica, Jelena Milčić, 
pročelnica, Miroslav Ivić, pročlenik, Josipa Poslončec, zapisničar , te predstavnici medija.

Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 21. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Krapine, pozdravlja sve prisutne, konstatira nakon izvršene prozivke da sjednici prisustvuje dovoljan broj 
članova gradskog vijeća (od ukupno 19 vijećnika sjednici prisustvuje 18.), te konstatira da se mogu 
donositi pravovaljane Odluke, kao i drugi akti.

Nakon toga predsjednik Vijeća g. Gregurović predlaže slijedeći 

D N E V N I    R E D

1. Pitanja i prijedlozi
2. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine
3. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Krapine za 2011.godinu
4. Izvršenje Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 

2011.godinu,
5. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture i uređenog građevinskog 

zemljišta za 2011.godinu,
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6. Izvješće o izvršenju Programa gradanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2011.godinu,

7. Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalnih vodnih građevina za 2011. godinu
8. Izvješće o izvršenju Programa izrade dokumenata prostornog uređenja, projektne i geodetsko –

katastarske dokumentacije za 2011. godinu,
9. Izvješće o izvršenju Programa zaštite okoliša za 2011. godinu,
10. Izvršenje Programa raspodjele sredstava spomeničke rente za 2011. godinu
11. Izvršenje Programa  javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju za 2011. godinu
12. Izvršenje Programa javnih potreba u kulturi za 2011. godinu
13. Izvršenje Programa javnih potreba u športu za 2011. godinu,
14. Izvršenje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2011. godinu,
15. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih 

škola Grada Krapine za 2012. godinu
16. Prijedlog Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 

nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Krapine za 2012. godinu,
17. Prijedlog Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih 

škola Grada Krapine za 2012. godinu

Nakon toga, predsjednik Vijeća daje na glasanje prijedlog dnevnog reda, te konstatira da je 
dnevni red jednoglasno prihvaćen, te se prelazi na rad po točkama dnevnog reda. 

T O Č K A  1.

PITANJA I PRIJEDLOZI

1. Član Gradskog vijeća g. Mirko Koret postavlja slijedeća pitanja:

-  prije tri i pol do četiri godine obećano je da će biti napravljena i uređena šetnica,       
odnosno bit će uređen dio Krapinčice od mosta kod Policijske postaje prema gore, na način 
da će isti biti oploćen, međutim ti radovi prošle godini nisu izvedeni, nešto polovično i to 
tako stoji već godinama, pa postavlja pitanje da li će  ti radovi ove godine biti realizirani.

-   drugo pitanje odnosi se na Ulicu Frana Galovića -  silazak sa zagorske magistrale je 
napravljen, međutim ta ulica još do danas nije priključena, postavlja pitanje što se čeka s tim 
radovima, da li će isti biti izvedeni barem ove godine, te kada će biti gotovi.

Nakon toga g. Koret se osvrnuo na odgovor  Hrvatskih  cesta koji je dobiven u materijalima, a  
odnosi se na parkiralište uz magistralu,  u kojem piše  da oni priznaju  da radovi nisu izvedeni, što i on 
zna, odnosno svi znaju, ali njega zanima kada će biti izvedeni? a plaćeni su iz sredstava poreznih 
obveznika.

 Gradonačelnik g. Josip Horvat osvrnuo se na konstatataciju g. Koreta, a koji se odnosi na 
odgovor Hrvatskih cesta glede uređenja parkirališta uz magistralu, te je napomenuo da su Hrvatske ceste 
investitor i trebale bi se više brinuti o navedenom, ali na žalost odgovor je takav kakav je dobiven. 
Napomenuo je da je Grad u više navrata usmeno i pismeno intervenirao da se ti radovi završe. 

Što se tiče pitanja, odnosno uređenja Krapinčice, napomenuo je da je Grad sa Hrvatskim vodama 
2010. godine potpisao Sporazum o sufinanciranju za uređenje od mosta kod Policijske postaje do mosta 
kod starog kolodvora. Vrijednost tih radova procjenjena je na oko 16 miliona kuna i radovi su krenuli, ali 
su se pojavili imovinsko pravni problemi. Nažalost radovi su krenuli, a da nije bila ishođena građevinska 
dozvola i radovi su stali. Krajem prošle godine ishođena je građevinska dozvola za cijeli dio, ali Grad do 
danas nema potvrdu Hrvatskih voda da li će ove godine ti radovi ući u projekat sufinanciranja.Znači da 
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zbog neishođenja građevinske dozvole, te rješavanja imovinsko pravnih poslova radovi nisu počeli, ali se 
nada da će ove ili slijedeće godine navedeno biti riješeno.

                      Što se tiče uređenja ulice Frana Galovića, Grad Krapina otkupio je kompletno zemljište, 
ishođena je građevinska dozvola, te prestoji samo financiranje izgradnje. Teško je reći da li će se Hrvtske 
ceste uključiti u financiranje jednim dijelom ili ne. Vrijednost navedenih radova procjenjuje se na 4 – 4,5 
miliona kuna, te će se najvjerojatnije ići s prijedlogom da se u rebalansu proračuna osiguraju navedena 
sredstva, na način da Grad uzme kredit i da se na taj način riješi ta cesta. 

2. Član Gradskog vijeća g. Vladimir Bajcer postavlja slijedeća pitanja

- pitanje se odnosi na spor između Grada Krapine i privatnih dječjih vrtića. Postavlja 
pitanje da li je Grad u obvezi financirati  boravak djece u privatnim dječjim vrtićima. 

- na drugo pitanje traži pismeni odgovor, a odnosi se na strukturu prihoda Mjesnih 
odbora. Prema Statutu Grada postoji prihod od komunalne neknade i učešća građana, 
a budući da su nelogični prihodi u odnosu na troškove mjesnih odbora, traži 
obrazloženje.

- treće pitanje je pitanje koje je gđa. Zdenka Grilec postavila prije godinu dana i 
obećano je da će biti riješeno u roku od 15 dana, a odnosi se na divlje deponije 
smeća u Ul. Matije Gupca. Postoji bojazan da netko ne padne u zdenac, a osim toga 
sada je unutra puno smeća, pa predalže da se to uredi. 

                        Nakon tih pitanja dao je i jednu primjedbu, a ona se odnosi na Ulicu Miška Pavića kojom 
često prolazi, pa je primjetio da je došlo do usporavanja prometa u navedenoj ulici zbog prekopa cesta, te 
postavlja pitanje da li je to usporavnje prometa ili je to nemar komunalnog redara.

                        Gradonačelnik g. Josip Horvat daje odgovore na postaljena pitanja – što se tiče   
financiranja privatnih dječjih vrtića, napominje da je Odluka o kriterijima i  mjerilima za financiranje 
djelatnosti predškolskog odgoja Gradskog vijeća stavljena van snage od strane Ureda državne uprave u 
KZŽ. Upućen je dopis, odnosno zatraženo je stručno mišljenje od strane Vlade RH, Ministarstva uprave i 
Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta i jedini odgovor koji je dobiven je odgovor Ministarstva 
uprave u kojim stoji da oni nisu nadležni za kontrolu Odluka Gradskog vijeća, već da je za navedeno 
nadležno Ministarstvo znanosti obrazovanja i sporta, za što gradonačelnik smatra da je nedopustivo. 
Nitko se od navedenih institucija pismeno  ne želi izjašnjavati. Gradonačelnik smatra da je Odluka 
Gradskog vijeća donesena u skladu sa Zakonom, ali nažalost nitko to od navedenih institucija ne želi 
napisati. Grad je prijavio Inspekciji oba privatna vrtića. U vrtiću “Sunčica” nisu dozvolili prvi put ulaz 
inspekciji za obavljanje nadzora, drugi put su dozvoli i dobiveni su nalazi inspekcije te su nađene 
određene nepravilnosti. U Vrtiću Mali kaj utvrđen je veći broj djece u odnosu na prostor kojim  raspolaže  
i to treba uskladiti do 1. rujna, odnosno trebaju  smanjiti broj djece, a s druge strane u gradskom vrtiću 
nisu popunjena sva mjesta. 

                        Odgovor na drugo pitanje, a koje se odnosi na pitanje prihoda Mjesnih odbora oni su 
jasni. Prihodi Mjesnih odbora su komunalna naknada od fizičkih osoba i obrta plus 50 kn po glavi 
stanovnika. 

                         Pitanje koje se odnosi na Ulicu Miška Pavića, gradonačelnik je obavijestio prisutne da se 
radi o prekopu ceste, radove je izvodio Krakom Krapina, te se nada da će iste sanirati u što kraćem roku, 
budući  da je sada došlo ljepše vrijeme.
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3. Vijećnica Štefanija Družinec postavila je slijedeća pitanja.

- prvo pitanje odnosi se na poslovne objekta i prostore u Gradu Krapini, a koji nisu u 
funkciji. Smatra da bi se za te objekte i prostore trebalo povećati komunalnu 
naknadu, te traži odgovor ako se zna koliko je tih objekata, te tko je vlasnik 
navedenih objekata.

- na drugo pitanje traži odgovor u pismenom obliku, a odnosi se na aktivnosti 
zamjenika gradonačelnika za 2011. godinu. Gradonačelnik je dostavio izvještaj o 
radu, a od zamjenika gradonačelnika nisu dobiveni,  nema nikakvog izvještaja, a 
svaki mjesec primaju naknadu iz proračuna Grada koji pune građani Grada Krapine. 

- na treće pitanje taži odgovor u pismenom obliku  da se dostavi  spisak dužnika za 
komunalnu naknadu koji iznosi više od 10.000 kuna, i to za fizičke i pravne osobe, 
poduzeća i obrte. 

                          Gradonačelnik Grada g. Horvat  napomenuo je da je komunalna naknada određena  po 
poslovnom prostoru i to bez obzira da li se u njemu odvija djelatnost ili ne. Komunalna naknada 
određena je po zonama. Zna se Zakonska procedura što se tiče naplate, a to su opomena , prisilna naplata. 

                           Što se tiče aktivnosti zamjenika gradonačelnika, gradonačelnik napominje da  u 
Izvještaju o radu gradončalnika je zapravo i izvješaj o radu zamjenika , jer je to jedno tijelo i taj Izvještaj 
je zajednički, a ne isključivo samo gradonačelnika. 

                            Pitanje koje se odnosi na dostavu popisa dužnika za komunalnu naknadu, gradonačelnik 
napominje da podaci nisu tajna, ali smatra da nije dobro da se takavi popisi dostavljaju pismeno, jer bi se 
isti mgli zlorabiti. Zna se Zakonska procedura naplane, odnosno na koji način se određeni porezi 
naplaćuju, te Grad poduzima sve zakonske aktivnosti. Nadalje napominje da su najveći dužnici veća 
poduzeća, a ima i dosta fizičkih osoba koji su dužni po 500 do 600 kn.

                            4. Vijećnica Zdenka Grilec traži da se sruši suha topola za koju smatra da se nalazi na 
gradskom zemljištu u Zagrebačkoj cesti između 2 napuštene kuće, jer postoji opasnost kada pušu vjetrovi 
da  suhe grane ne padnu na prolaznike ili automobile. 

                            Škarpa  kod g. Muraje  u Zagrebačkoj cesti dosta je izbočena prema van, te predlaže  da 
se  postavi znak ili neko ogledalo i na taj način bi  se spriječio ulazak automobila u tuđi voćnjak.

                             5. Vijećnik Stjepan Grah predlaže da se očisti šikara i poruše drva u Šemničkim 
Toplicama,  te da se izvor vode spusti u grabu, jer se liježu zmije i druge životinje. 

                             Nadalje je obavijestio prisutne da 31. kolovoza ove godine ide na Svjetsko prvenstvo u 
trekingu koje se održava na Mont Blancu u Francuskoj, te predaje zahtjev gradonačelniku za donaciju. 

T O Č K A  2.

Uvajanje skraćenog zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 

              Predsjednik Gradskog vijeća napominje  da je materijal za ovu točku primljen uz poziv, 
te otvara raspravu. 

              Budući da nije bilo primjedbi ni prijedloga, daje na usvajanje skraćeni zapisnik, te 
konstatira da je jednoglasno donijet , s l i j e d e ć i
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Z A K L J U Č A K

U s v a j a  se skraćeni zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  3.

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Krapine za 2011.godinu

        Predsjednik Vijeća obavještava prisutne da je Odbor za  financije i proračun utvrdio 
prijedlog Zaključka kojim se prihvaća Godišnji izvještaj o izvršenju Praračuna, te je isti predložen 
Gradskom vijeću na donošenje.

        Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Godišnji izvještaj, te konstatira da 
je sa 10 glasova “ZA” i 8 “SUZDRŽANIH” , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

D o n o s i   se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Krapine za 2011.godinu u tekstu koji 
se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  4.

Izvršenje Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 
2011.godinu

          Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

          Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira 
da je sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

 Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji 
stanarsko pravo za 2011. g. u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  5.

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture i uređenog građevinskog zemljišta za 
2011.godinu

         Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.
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        Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira 
da je sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa održavanja komunalne infrastrukture i uređenog 
građevinskog zemljišta za 2011. g. u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  6.

Izvješće o izvršenju Programa gradanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2011.godinu,

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa gradanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2011.godinu  u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  7.

Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalnih vodnih građevina za 2011. godinu

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 10 glasova “ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa gradanje komunalnih vodnih građevina za 2011.godinu  u 
tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  8.

Izvješće o izvršenju Programa izrade dokumenata prostornog uređenja, projektne i geodetsko –
katastarske dokumentacije za 2011. godinu,
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Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, predsjednik Vijeća daje na glasanje Izvršenje programa,  
te konstatira da je sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa izrade dokumenata prostornog uređenja projektne i 
geodetsko-katastarske dokumentacije za 2011.godinu  u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini 

njegov sastavni dio.

T O Č K A  9.

Izvješće o izvršenju Programa zaštite okoliša za 2011. godinu

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa zaštite okoliša za 2011.godinu  u tekstu koji se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  10.

Izvršenje Programa raspodjele sredstava spomeničke rente za 2011. godinu

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa raspodjele sredstava spomeničke rente za 2011.godinu  u 
tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  11

Izvršenje Programa  javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju za 2011. godinu
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Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 14 glasova „ZA“ i 4 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju za 
2011.godinu  u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  12.

Izvršenje Programa javnih potreba u kulturi za 2011. godinu

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 14 glasova „ZA“ i 4 „“SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa javnih potreba u kulturi  za 2011.godinu  u tekstu koji se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A 13.

Izvršenje Programa javnih potreba u športu za 2011. godinu,

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 15 glasova „ZA“ i 3 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa javnih potreba u športuza 2011.godinu  u tekstu koji se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  14.

Izvršenje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2011. godinu,
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Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili navedeno Izvršenje 
programa, te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje Izvršenje programa , te konstatira da je 
sa 10 glasova „ZA“ i 8 „SUZDRŽANIH“ , donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

P r i h v a ć a  se Izvršenje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2011.godinu  
u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A  15.

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola 
Grada Krapine za 2012. godinu

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili prijedlog Odluke,  te da je 
Odbor za Statutarno pravna pitanja, te Odbor za financije i proračun utvrdio prijedlog Odluke na 
sjednicama ,te predložio iste Gradskom vijeću na donošenje , nakon čega  otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje prijedlog Odluke te konstatira da je 
jednolasno  donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

D o n o s i  se Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
osnovnih škola Grada Krapine za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov 

sastavni dio.

T O Č K A 16. 

Prijedlog Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj 
imovini osnovnih škola Grada Krapine za 2012. godinu,

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili prijedlog Odluke , te da je 
te Odbor za financije i proračun utvrdio prijedlog Plana na sjednici sjednici Odbora ,te predložio isti 
Gradskom vijeću na donošenje , te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje prijedlog Odluke  , te konstatira da je 
jednolasno  donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 
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D o n o s i  se Plan rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Krapine e za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže 

zapisniku i čini njegov sastavni dio.

T O Č K A 17.

Prijedlog Plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih 
škola Grada Krapine za 2012. godinu

Predsjednik Vijeća napominje da su Vijećnici  u materijalima primili prijedlog navedenog Plana,  
te da je te Odbor za financije i proračun utvrdio prijedlog na sjednici  Odbora ,te predložio isti Gradskom 
vijeću na donošenje , te otvara raspravu.

Budući da nije bilo pitanja ni prijedloga, daje na glasanje prijedlog Odluke te konstatira da je 
jednolasno  donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K 

D o n o s i  se Plan rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja 
osnovnoh škola Grada Krapine  za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov 

sastavni dio.

Na kraju, predsjednik se zahvaljuje vijećnicima na odazivu i sudjelovanju, te zaključuje sjednicu 
Gradskog vijeća u 19,45 sati.

PREDSJEDNIK GRADSKOG
VIJEĆA

               Zoran Gregurović




